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To:

From: )

Sent: Sun 9/13/2020 8:47:45 PM

Subject: FW: Corona testen afnemen: commercieel

Received: Sun 9/13/2020 8:47:46 PM

@minvws.nl]

Antwoord op je vraag

CAPLlProgrammadirectie Covid-19

@ minvws.nl

van: INEEERECNNNN)JEXEDMN© minvws ni>
Verzonden: zondag 13 september 2020 22:06

51 512 JIEEI minvws.nl>; ) <

5.1.2e ) BERLE @ minvws.nl>; ) <BERFEEE @ minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona testen afnemen: commercieel

Min noch vz VR heeft de bevoegdheid te vorderen. In eerdere fasen is wel eens overwogen de Vorderingswet (een

staatsnoodwet) aan te zetten, maar daar is van afgezien om redenen van doelbereiking. Dat is een bewuste keus van het

kabinet geweest. Nu we inzetten op de Tijdelijke wet maatregelen covid-19 is dat een no go.

Mooier kan ik het niet maken.

@minvws.nl>
5.1.2e 5.1.2e |

Hartelijke groet.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: SE EET ninvvs o>
minvws.nl>, [IESEDNNDMESES@ winvws ol

Datum: zondag 13 sep. 2020 8:26 AM

Aan:

Kopie: ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Corona testen afhemen: commercieel

Do:SEENDe GGD’en hebben zoals bekend landelijk tekort aan labeapaciteit. Zij dringen erop aan dat VWS richting commercieel

opererende labs ingrijpt en hen oproept om hun capaciteit ter beschikking te stellen aan de publieke zaak, of zelfs verder

te gaan en de capaciteit in te vorderen.

Over dat laatste graag advies van WJZ. Heeft de minister of wellicht de vz VR een wettelijke titel om labcapaciteit in te

vorderen?

Hoor graag, ook om een antwoord te kunnen geven aan de GGD op dit punt.

Sk

Programmadirectie Covid-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
+31IEE
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